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Datum  12 maart 2024    19.30 uur 

 

Betreft  Algemene Ledenvergadering St Vincentiusgebouw Uithuizen 

 

Aanwezig Arie Beemsterboer, Nel Beets, Gert Blankers, Greetje Bleker, Gert van de Brink, Kees 

Ensing, Greetje Feenstra, Oscar de Jong, Trijntje van der Kooi, Jan Kruger, Jan 

Langelaar, Jody van Rossum, Cocky Streumer, Kor Tillema, Martie Wibbens 

 + het bestuur: Larry Gardiner (voorzitter), Auko Bleker (penningmeester), Johanna 

Klatter (algemeen lid) en Hilde van Heuveln (secretaris) 

 

m.k.a.  Fred Deiling, Wim Bosscher, Elske Scholtens en Jan Haas 

 
1. Opening 

Larry opent de vergadering door de aanwezigen welkom te heten.. 

 

2. Vaststellen agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Notulen jaarvergadering 12 april 2024 (opgestuurd per mail en op de website beschikbaar) 

De notulen worden goedgekeurd.  

 
4. Jaarverslag 2024 door de secretaris (opgestuurd per mail en op de website beschikbaar) 

Hilde toont sheet van het ledental van afgelopen en zien daar een mooie toename qua leden. Verder 

worden sheets getoond van de activiteiten en werkzaamheden van de afdeling in 2024.  

Kees Ensing vraagt of er ook een streefgetal is qua aantal leden. Die hebben we niet. 

 

5. Verslag kascommissie: Jan Langelaar en Kees Ensing + voorstel kascommissie 2025 

Kees Eising doet (met humor) het woord namens de kascommissie. Kees meldt dat Auko de 

financiën prima op orde heeft en dat de afdeling in 2024 een mooi positief saldo laat zien. ‘Auko 

heeft de financiën goed georganiseerd’. De kascommissie heeft dan ook geen enkel bezwaar om 

decharge te verlenen aan de penningmeester.  

Kees geeft wel aan dat de afdeling wel wat met haar geld moet doen. Oppotten kan niet de 

bedoeling zijn. 

Applaus voor Auko en dank aan de kascommissie.  

Jan stapt uit de kascommissie en wordt bedankt voor zijn inzet. Gerda de Jong had vorig jaar 

aangegeven wel in de kascommissie te willen. Gert van de Brink meldt zich als reserve. Ook 

applaus voor Gert.  

 

6. Jaarrekening 2024 en begroting 2025 door penningmeester  

Auko neemt de jaarrekening door. Er is een batig saldo van ruim 1400 euro over 2024. Dit heeft met 

name te maken met de geldprijs die de afdeling heeft gewonnen met een vlog.. 
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Er is vorig jaar geïnvesteerd in een aantal pistoolzaagjes voor het bomen knotten. Johanna merkt op 

dat er ook wel een aantal takkenscharen bij mogen. 

 

Vervolgens neemt Auko de begroting voor 2025 door. De bedragen zijn gebaseerd op het afgelopen 

jaar en voorgaande jaren. Er is een bedrag van 1100 euro opgenomen voor “Kosten Expeditie 

Nieuwe Gezichten”. Zie punt 9. De leden gaan akkoord met de begroting. 

 

pauze 

 

7. Afscheid Larry Gardiner als voorzitter 

Larry neemt het woord. Larry heeft ruim twee jaar geleden gereageerd op een vacature en is zo in 

het bestuur terechtgekomen na een aantal gesprekken met Peter Dijkstra (de vorige voorzitter). 

Larry refereert nog even aan de leuke dag die Johanna voor de bestuursleden met hun partners 

heeft georganiseerd; een boottochtje met de Vlinderbalg over het Lauwersmeer. 

Larry heeft het te druk om nog de taken van het voorzitterschap uit te voeren. Larry blijft lid en zal 

verder opgeleid worden als vertrouwenscontactpersoon van de afdeling samen met zijn partner 

Ildiko Posta. Hilde overhandigt Larry een koolmeeskastje met een zelfgemaakt keramieken 

koolmeesje als dank voor zijn tijd, inzet en altijd goede humeur. 

 

8. Eventuele aanmelding als nieuwe voorzitter 

Helaas zijn er bij het bestuur geen aanmeldingen voor de functie van voorzitter binnen gekomen. 

Auko en Hilde zullen zolang de taken van de voorzitter waarnemen. 

Kees Ensing geeft aan wellicht over drie jaar.  

Als iemand geen voorzitter wilt zijn maar wel secretaris, dan is dat ook mogelijk. Dan wil Hilde wel 

voorzitter worden. 

Ook is het altijd mogelijk om eerst een keer bij een bestuursvergadering aanwezig te zijn om te 

kijken of iemand (aspirant) bestuurslid wil worden.  

Er is van alles mogelijk. We willen graag meer mensen in het bestuur. 

 

9. Plannen 2025 (naast de activiteiten genoemd in De Pommel) 

 

Expeditie Nieuwe Gezichten 

Auko en Hilde volgen de training ‘Expeditie Nieuwe Gezichten’, die gericht is op het vinden van 

nieuwe actieve leden en het activeren van je huidige leden. In navolging van dit traject willen ze 

graag: 

- een enquête houden onder de leden/donateurs, om onze leden beter te leren kennen. Wat 

verwachten de leden van ons, waarom zijn ze lid geworden en wat vinden ze goed gaan en 

wat kan beter; 
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- een gezellige en informatieve IVN-dag organiseren voor alle leden/donateurs van de 

afdeling; 

- een brainstormsessie organiseren met ‘jonge’ leden. Met jong bedoelen we dat ze jonger 

dan 50 zijn en/of nog niet zo lang lid zijn van de afdeling. Welke verwachtingen hebben zij 

van de afdeling en welke kant vinden zij dat de afdeling op zou moeten. 

- meeliften op de landelijke IVN-cursus “leer de basis”. We bieden daarvoor 28 juni de 

activiteit ‘Dagvlinders herkennen’ aan tijdens de streekproductenmarkt op Ewsum, voor evt. 

deelnemers aan de cursus hier in de buurt, maar is ook voor onze eigen leden en evt. 

bezoekers van de markt. 

 

IVN-Regiodag 

IVN Noord-Groningen is aan de buurt om een ochtend met lunch te organiseren in onze 

‘werkgebied’ voor alle actieve vrijwilligers van de vijf Groningse IVN-afdelingen. We denken hierbij 

aan een ochtend bij Noordpolderzijl waarbij gekozen kan worden uit: ‘een kwelderwandeling’ , 

‘vogels kijken bij de klutenplas’ en ‘presentatie glasaalmonitoring’.  

Opm. na de vergadering kwam het idee van een ‘BioBlitz Noordpolderzijl’. 

Jan Langelaar vraagt of de nachttuin die bij Npz is gerealiseerd is nog een optie is. Omdat het 

programma overdag is, is de nachttuin geen optie. Natuurlijk kan men wel de nachttuin bekijken 

evenals het sterren-kunstwerk.  

 

Potmaarbos. 

Jan Langelaar vertelt over de ontwikkeling m.b.t. het Potmaarbos. Jan is in januari bij een 

bijeenkomst geweest en Jan heeft goede hoop. Tennet is bezig met een ‘charmeoffensief’ en stelt 

geld ter beschikking voor verdere ontwikkeling van het dorpsbos. Gedacht wordt aan 

natuurvriendelijke oevers aan te leggen en over mogelijkheden om water vast te houden in natte 

periodes dat gebruikt kan worden in de droge perioden. Jan vertelt dat er ook gepraat is over het 

herstellen/aanleggen van paden.  

 

10. Rondvraag 

Geen vraag maar Larry meldt dat hij binnenkort wil praten met Google die in de Eemshaven is 

gevestigd. Google wil mogelijk ook een ‘charmeoffensief’ inzetten.  

 

11. Sluiting 

Alle aanwezige worden bedankt voor hun inbreng.  

De avond wordt afgesloten met een presentatie door Oscar de Jong over Reptielen & Amfibieën in 

Nederland en welke reptielen en amfibieën je in Noord-Groningen tegen zou kunnen komen. 


